
نمایش پهپاد غزه در نمایشگاه قابلیت های 
DIMDEX _ دریایی دوحه

پهپاد شاهد ۱۴۹ یا همان پهپاد غزه در هشتمین دوره نمایشگاه 
قابلیت های دریایی دوحه _ DIMDEX به معرض دید عموم گذاشته 

شد.
پهپاد شاهد-۱۴۹ یا پهپاد غزه به عنوان یکی از پیشرفته ترین و 
بزرگترین پهپادهای ایرانی محسوب می شود که تاکنون توسط نیروهای 
مسلح ایران ساخته شده و در هشتمین دوره از نمایشگاه قابلیت های 

دریایی دوحه _ DIMDEX به نمایش در آمد.
پهپاد شناسایی رزمی شاهد ۱۴۹ )غزه( با توان حمل ۱۳ بمب و 
۵۰۰ کیلوگرم تجهیزات جمع آوری اطلاعات و سیگنالی و همچنین 
مداومت پروازی ۳۵ ساعته تا شعاع ۲ هزار کیلومتری، قابلیت اجرای 
انواع عملیات های رزمی و اطلاعاتی را داراست و توان نظامی ایران در 

آسمان منطقه را تا حد بسیار زیادی ارتقاء می دهد.
این پهپاد شباهت بسیاری با پهپاد MQ-۹ ریپر آمریکایی دارد و 

در رده عملیاتی با این پهپاد مقایسه می شود.
با توجه به تصاویر منتشر شده به نظر می رسد متخصصان ایرانی با 
بهره گیری از تجارب گذشته و مطالعات صورت گرفته بروی پهپادهای 
به غنیمت گرفته شده ی آمریکایی موفق به ساخت چنین پهپادی شده 

اند.
پهپاد غزه با طول دوسر بال ۲۱ متر و طول ۱۱ متر، سرعتی 
حدود ۳۵۰ کیلومتر بر ساعت دارد و بیشترین وزن برخاست آن ۳۱۰۰ 
کیلوگرم است و توانایی حمل محموله با وزن دستکم ۵۰۰ کیلوگرم 
را دارد و ارتفاع پروازی آن حدود ۱۰۶۶۸ متر معادل ۳۵۰۰۰ پا است.

از این رو با توجه به ابعاد بزرگ و وزن سنگین این پهپاد، از یک 
موتور توربوپراپ استفاده شده است. این اولین بار است که در یک پهپاد 

ایرانی از موتور تروبوپراپ با این قدرت استفاده می شود.
تاکنون اطلاعات دقیقی از میزان قدرت این موتور منتشر نشده 
است؛ اما با توجه به تصاویر منتشر شده و اطلاعات عمومی پهپاد به 
نظر می رسد پهپاد غزه از یک موتور توربوپراپ با قدرت ۶۵۰ اسب بخار 

بهره می برد.

آغاز دادگاه فرزندان معاون اول قوه قضاییه
دادگاه رسیدگی به اتهامات فرزندان معاون اول قوه قضاییه به 
از  اتهامات ۲۳ تن  نیا آغاز شد.در این دادگاه به  ریاست قاضی فرخ 
متهمان این پرونده از جمله دو تن از فرزندان معاون اول قوه قضاییه به 
اتهام پولشویی در پرونده های کلان اقتصادی رسیدگی خواهد کرد.لازم 
به ذکر است که پیشتر سخنگوی قوه قضاییه درباره صحت و سقم این 
موضوع گفته بود: چنین پرونده ای در قوه قضاییه تحت رسیدگی است. 
قوه قضاییه با جدیت و صلابت و بدون هیچ تبعیضی به هر پرونده ای 
که مطرح باشد، رسیدگی می کند. به این ترتیب، به این پرونده هم 
رسیدگی خواهد کرد و اطلاع رسانی لازم انجام خواهد شد. نگاه قوه 
قضاییه، نگاه ضابطه مند و شفاف و روشن و مطابق قوانین شرعی و 

قانونی خواهد بود.
نیز  دیگر  نشستی  در  قضاییه  قوه  مسعود ستایشی، سخنگوی 
ضمن تایید دوباره این خبر بیان داشت که پرونده در مرحله تحقیقات 
مقدماتی است و گفت: پرونده فرزندان مقام ارشد قضایی فقط درباره 
دو فرزند معاون اول است و ارتباطی به شخص معاون اول قوه قضاییه 
ندارد؛ پرونده در مرحله مقدماتی و تحقیقاتی است و به محض اینکه از 
لحاظ انطباق با مقررات، اقتضای اطلاع رسانی کند، مطابق با موازین 

قانونی اطلاع رسانی خواهد شد.
رئیس  یزدی،  محمدرضا  هم  پیش  چندی  تابناک،  نوشته  به 
دبیرخانه ستاد هماهنگی مبارزه با مفاسد اقتصادی درباره این پرونده در 
برنامه »صف اول« گفته بود: ما خط قرمزی نداریم برای همه مسئولین 
شوند،  خطایی  دچار  اطرافیانشان  یا  خودشان  ناکرده  خدای  اگر  و 
پیگیری ما، امر عادی شده. من اگر بخواهم مثال بزنم، یکی از مسئولین 
رده بالامان، یکی دو تا از فرزندانش گرفتار شده بودند، درگیر شده 
بودند به ما گزارشی رسید. بنده خودم خدمتشان رسیدم. گفتم که این 
مدارکی که هست، اگر که خطاست و این ها درست نیست، بفرمایید. اگر 
که احیاناً شما در جریان نیستید، بدانید این اتفاق افتاده. اگر در جریان 
هستید مواظب باشید که از اسم شما استفاده نشود؛ ضمن این که ما 

این را دادیم دستگاه نظارتی دارد پیگیری می کند.

 دستور جدید صنعا برای عبور کشتی ها 
از آب های یمن

دولت صنعا تأکید کرد کشتی ها باید قبل از ورود به آب های یمن 
از مرکز امور دریایی وابسته به جنبش انصارالله مجوز بگیرند.

به گزارش شبکه خبری المسیره، مسفر النمیر، وزیر ارتباطات و 
تکنولوژی اطلاعات در دولت صنعا دوشنبه گفت: کشتی ها باید قبل 
از ورود به آب های یمن مجوز اداره امور دریایی وابسته به انصارالله را 

داشته باشند.
 ارتش یمن حملات پهپادی و موشکی به کشتی های تجاری 
مرتبط به رژیم صهیونیستی، آمریکا و انگلیس را در دریای سرخ در 
همبستگی با فلسطینی ها در غزه انجام می دهد. این حملات که تقریبا 
به صورت روزانه انجام می شود، شرکت های حمل و نقل بین المللی را 
مجبور کرده تا به جای عبور از تنگه باب المندب مسیر طولانی تری را 

که هزینه بیشتری نیز دارد، انتخاب کنند.
در واکنش به حملات ارتش یمن، آمریکا و انگلیس حملاتی را 

علیه مقر های ارتش یمن انجام دادند.
بررسی  به  کمک  آماده  ارتباطات  وزارت  کرد:  تأکید  النمیر 
درخواست ها برای صدور مجوز برای کشتی هاست. این اقدام به دلیل 
در آب های  تازه ترین حوادث  آن ها صورت می گیرد.در  امنیت  حفظ 
یمن، سازمان تجارت دریایی انگلیس دوشنبه اعلام کرد گزارشی را 
درباره آسیب رسیدن به یک کشتی به دلیل دو انفجار در ۹۱ مایلی 

جنوب شرق عدن دریافت کرده است.

بی ۵۲ با یک موشک جدید پرواز کرد
موشک هایپرسونیک AGM-۱۸۳ را می توان از بمب افکن های 
مشهور و قدیمی بی ۵۲ پرتاب کرد. این موشک در مرحله آزمایش 
است و عملیاتی نیست.این عکس هنگام برنامه تمرینی آشناسازی با 

سلاح هایپرسونیک گرفته شده است.
پروژه ARRW که مخفف )سلاح هواپرتاب واکنش سریع( است، 
روی پرتابه هایی کار می کند که از یک گلایدر بدون موتور هایپرسونیک 
و یک بوستر راکتی بزرگ تشکیل می شود. بوستر راکتی پس از رها 
کردن گلایدر هایپرسونیک سرعت و ارتفاع مناسب را برای آن فراهم 
می کند. سلاح در انتها مسیر کوتاهی را با مانورپذیری بالا با سرعت 

هایپرسونیک به سمت هدف طی می کند.

بهره وری؛ چگونه؟
ادامه از صفحه اول

۳( بهره وری در عملکرد: معمولا اکثر منابع و هزینه های سازمان 
برای عملکرد آن صرف می شود، به همین دلیل باید بهینه باشد تا بهره 

وری در سازمان افزایش پیدا کند.
۴( بهره وری زیست محیطی: این شاخص تأثیری که یک واحد 

صنعتی روی محیط زیست دارد را بررسی می کند.
۵( بهره وری انرژی: در این شاخص میزان انرژی که در فرایندهای 
یک کسب و کار صرف می شود، مورد بررسی قرار می گیرد. کاهش 
مصرف انرژی به معنی کاهش هزینه است و نتایجی چون افزایش بهره 

وری زیست محیطی را نیز به دنبال دارد.
۶( بهره وری منابع انسانی: مدیران برای سنجش میزان بهره وری 
سازمانشان باید بسنجند که کارایی و اثربخشی کارکنان در طول یک 
روز کاری یا حتی یک ساعت، چقدر است. آن ها همچنین باید عوامل 

اثرگذار روی این موضوع را بررسی کنند.
7( بهره وری مالی: این موضوع به همان تعریف عام اشاره دارد؛ 
مدیران باید بررسی کنند چه مقدار از درآمد شرکت برای هزینه ها 

صرف می شود و نسبت هزینه به خروجی چقدر است.

برگزاری  به  اشاره  با  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
انتخابات، فرمودند: از ملت ایران به خاطر حضورشان پای 

صندوق های رای تشکر کنم.
حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی 
صبح دیروز بعد از کاشت ۳ اصله درخت که همزمان با 
پای  در  ایران  ملت  از حضور  انجام شد،  روز درختکاری 
گفتند:  و  کردند  تشکر  اسفند   ۱۱ در  رأی  صندوق های 
انجام وظیفه اجتماعی و  انتخابات  ایران در  حضور ملت 

تمدنی و یک جهاد بود.
رهبر انقلاب اسلامی افزودند: دشمنان حدود یکسال 
در  حضور  از  را  مردم  تا  کردند  تلاش  خود  تبلیغات  با 
انتخابات منصرف کنند و انتخابات از رونق بیفتد اما مردم 
به  اسفند،   ۱۱ در  خود  حماسه آمیز  و  بزرگ  حرکت  با 
حرکت  این  بنابراین  رفتند،  دشمنان  تلاش  با  مواجهه 
یک جهاد بود.حضرت آیت الله خامنه ای از دست اندرکاران 
حفظ  و  تبلیغات  برگزاری،  مسئولین  از  اعم  انتخابات 

امنیت نیز تشکر و قدردانی کردند.
وقوع  به  اشاره  با  همچنین  اسلامی  انقلاب  رهبر 
سیل در بخش های جنوبی استان سیستان و بلوچستان 

و خسارت های وارد شده به مردم تاکید کردند: کمک ها 
و امدادهایی که از طرف بخش های دولتی و غیر دولتی 
کسانی  و  کند  پیدا  ادامه  باید  است،  انجام  حال  در 
برای  دارند،  را  کمک  و  امداد  به  ورود  توانایی  که  هم 

در  خامنه ای  آیت الله  شوند.حضرت  وارد  کمک رسانی 
به روز درختکاری، کاشت درخت  اشاره  با  سخنان خود 
را یک سرمایه گذاری باصرفه و پرسود خواندند و افزودند: 
درخت دارای ثمرات زیادی همچون افزایش اکسیژن هوا 

سرمایه گذاری  یک  بنابراین  است،  آلاینده ها  با  مقابله  و 
پرسود است به خصوص در شرایط زندگی ماشینی امروز 

که متاسفانه آلاینده ها افزایش پیدا کرده اند.
درخت زیتون، نهالی که امروز رهبر انقلاب کاشتند

با طبیعت  انسان  ارتباط  بر  را  اسلام  اهتمام  ایشان 
و همچنین مراقبت از طبیعت یادآور شدند و با اشاره به 
غرس سه اصله درخت برای نشان دادن اهتمام بیشتر به 
گفتند:  زیتون  درخت  یک  کاشت  جمله  از  درختکاری، 
البته  با مردم مظلوم و  برای اعلام همبستگی و همدلی 
امروز  که  درخت هایی  از  یکی  فلسطین،  مقاوم  بسیار 
در  نمادین  اقدام  این  و  بود  زیتون  درخت  شد،  کاشته 
واقع برای ابراز سلام به آنها بود و اینکه بگوییم همواره 
حتی در کاشت درخت نیز به یاد مردم فلسطین هستیم.
زیتون،  نهال  برکاشت  علاوه  اسلامی  انقلاب  رهبر 
نهال  اصله  یک  و  لاوسون«  »سرو  نهال  اصله  یک 
اند، غرس کردند. »انَجیلی« را که در داخل تولید شده 

درخت َ»انجیلی«، یک درخت بومی جنگل های مازندران 
است که علاوه بر استفاده از چوب سخت آن در مصارف 

مختلف، ریشه و برگ های آن نیز استفاده دارویی دارند.

رئیس قوه قضائیه بر ضرورت تقسیم کار ملی در پیشگیری از تصادفات 
جاده ای تاکید کرد و گفت: ضوابط تردد جاده ای باید به روزرسانی شود.

نشست فوق العاده شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم، روز سه شنبه )۱۵ 
اسفند( به ریاست حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای و با دستور جلسه 

»تقسیم کار ملی در پیشگیری از تصادفات جاده ای« برگزار شد.
اهمیت  به  اشاره  با  نشست  این  در  سخنانی  طی  قضاییه  قوه  رئیس 
مقوله پیشگیری از تصادفات جاده ای، اظهار کرد: ممکن است این سؤال در 
اذهان ایجاد شود که شاید مقولات و معضلات مهم تر دیگری نسبت به مقوله 
پیشگیری از تصادفات جاده ای برای بررسی در جلسه شورای عالی پیشگیری 
از وقوع جرم، وجود داشته باشد، اما تاکید ما بر برگزاری این نشست با دستور 
که  است  توجهی  قابل  بسیار  مالی  و  به سبب خسارات جانی  فوق الذکر  کار 
به واسطه تصادفات جاده ای به مردم و کشور تحمیل می شود و مقام معظم 
رهبری نیز در خصوص کاستن از این معضل، تذکرات لازم را صادر فرموده اند.

رئیس شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم تصریح کرد: مسئله تصادفات 
فوت،  از  اعم  امر  این  از  ناشی  معنوی  و  مادی  مجموعه خسارات  و  جاده ای 
بر  مصائب  این  پی  در  که  روحی ای  تبعات  همچنین  و  افراد  صدمه  و  جرح 
افراد جامعه وارد می شود، بسیار عدیده است و برای کاستن و پیشگیری از 
افزایش حجم تصادفات، باید تدابیر و اقدامات تخصصی و مقتضی اعمال شود 
تکالیف  به  کمال  و  تمام  به صورت  این خصوص،  در  و دستگاه های مسئول 

قانونی خود عمل کنند.
اژه ای بیان داشت: به موجب قانون برنامه ششم، که دو مرتبه نیز تمدید 
شد، دستگاه هایی از جمله قوه قضاییه در زمینه کاهش تصادفات جاده ای و 
اما مجموع  برعهده داشتند،  تکالیفی  و  از آن، مسئولیت ها  ناشی  آسیب های 

خود  قانونی  وظایف  به  کامل  و  مطلوب  به صورت  نتوانستند  دستگاه ها  این 
در این عرصه جامه عمل بپوشانند؛ فلذا باید موانع و معایب کار در این حوزه 
احصاء و مرتفع شود تا قانون ناظر بر کاهش تصادفات جاده ای بصورت تمام 

و کمال اجرایی شود.
تردد  ضوابط  »به روزرسانی  بر  نشست  این  ادامه  در  قضائیه  قوه  رئیس 
جاده ای« تاکید کرد و به دبیرخانه شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم دستور 
تردد جاده ای  به روزرسانی ضوابط  قانون، مسئول  به موجب  داد: شورایی که 
است را مکلف کنید بصورت ویژه برای تعطیلات نوروز، مجموعه سازوکار های 
پیشگیرانه مرتبط با تردد بدون خطر جاده ای اعم از تجهیز سامانه های ثبت و 

کنترل سرعت و سایر ملزومات را تمهید گرداند.
»ضرورت  بر  تاکید  با  اژه ای  محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
به روزرسانی سامانه جامع حوادث رانندگی و ثبت فوری اطلاعات مربوط به 
سوانح رانندگی«، گفت: همه دستگاه های ذیربط از جمله در قوه قضاییه باید 
رانندگی و ثبت فوری اطلاعات  پیرامون »به روزرسانی سامانه جامع حوادث 
مربوط به سوانح رانندگی« اهتمام داشته باشند و من به »معاون پیشگیری از 
وقوع جرم قوه قضاییه« دستور داده ام بخش هایی که در دورن دستگاه قضایی، 
نسبت به تحقق این مهم، تعلل داشته اند را معرفی کند تا آنها را مکلف گردانم 

در اسرع وقت، این مهم را جامه عمل بپوشانند.
رئیس قوه قضاییه همچنین بر توسعه و به روزرسانی سامانه های نظارت 
و  جاده ای  تخلفات  ثبت  و  سرعت  کنترل  هوشمند  سیستم های  و  تصویری 
تقویت بازرسی دوره ای از سامانه های فوق و رفع نواقص احتمالی از آنها تاکید 
کرد و در این خصوص دستوراتی را خطاب به دبیرخانه شورای عالی پیشگیری 

از وقوع جرم صادر کرد.
بودجه  تخصیص  پیگیری  بر  جلسه،  این  ادامه  در  قضا  دستگاه  رئیس 
برای رفع و اصلاح نقاط حادثه خیز در راه ها و اولویت دادن به این مقوله مهم 

تاکید کرد.
کرد:  تصریح  پایان  در  جرم  وقوع  از  پیشگیری  شورای عالی  رئیس 
دستگاه هایی که به موجب قانون در امر خطیر پیشگیری از وقوع جرم دارای 
تکالیف و مسئولیت هایی هستند و در این خصوص، بودجه دریافت می کنند، 
باید گزارش عملکرد سالیانه خود در این حوزه را به شورای عالی پیشگیری از 
وقوع جرم ارائه کنند تا بررسی شود که مبادا بودجه تخصیص یافته برای امرِ 
مهمِ مزبور، در محل دیگری صرف شود و یا موازی کاری هایی توسط دستگاه ها 

در حوزه پیشگیری از وقوع جرم صورت گیرد.
طی  نیز  جرم  وقوع  از  پیشگیری  عالی  شورای  دبیر  جهانگیر«  »اصغر 
از  پیشگیری  حوزه  در  ملی  کار  تقسیم  کرد:  اظهار  جلسه  این  در  سخنانی 

قابل  تا حد  تلفات جاده ای، می تواند  و  تخلفات  و کاهش  رانندگی  تصادفات 
ملاحظه ای از آلام مردم بکاهد.

در  گذشته  سالیان  طی  صورت گرفته  تلاش های  علی رغم  افزود:  وی 
راستای کاهش تلفات ناشی از تصادفات رانندگی، اما متاسفانه همچنان شاهد 
آمار های نگران کننده ای در این حوزه هستیم؛ سالیانه قریب به ۲۰ هزار نفر 
در تصادفات جاده ای در داخل و خارج شهرها، جان خود را از دست می دهند 
و بیش از ۳۰۰ هزار نفر نیز مجروح و مصدوم می شوند؛ در حالی که در قانون 
برنامه ششم توسعه پیشبینی شده بود تا زمان پایان برنامه، در نتیجه اقدامات 
دولت شاهد کاهش ۳۰ درصدی آمار تلفات جاده ای باشیم، اما امروز می بینیم 

که این آمار نه تنها کاهش نیافته بلکه افزایش نیز پیدا کرده است.
اینکه در کنار توجه  بیان  با  از وقوع جرم  دبیر شورای عالی پیشگیری 
به عوامل »انسانی«، »خودرو« و »جاده« که دارای بیشترین نقش در وقوع 
تصادفات رانندگی هستند، نباید از نقش عوامل »جوی« و »مدیریتی« غافل 
شویم، تصریح کرد: متاسفانه »خلأ برخی قوانین و مقررات در حوزه راهنمایی 
کنترل  حوزه  در  کشور  جاده های  بودن  هوشمند  »فقدان  و  رانندگی«  و 
از  ما  رانندگی در کشور  تصادفات  آمار  فراهم کرده که  را  سرعت« شرایطی 

میانگین جهانی بالاتر باشد.
و  سال  پایانی  ایام  در  همواره  اینکه  به  توجه  با  کرد:  تاکید  جهانگیر 
تعطیلات نوروز، با افزایش قابل توجه میزان تردد های جاده ای روبرو هستیم، 
دستگاه های متولی در حوزه راهنمایی و رانندگی باید در اسرع وقت برنامه های 
پیشگیرانه خود را در راستای کاهش آمار تصادفات و حوادث جاده ای در ایام 

نوروز به مرحله اجرا در بیاورند.
در  قانون  در  پیشبینی شده  تکمیل سامانه های  اینکه عدم  بیان  با  وی 
راستای کاهش تصادفات رانندگی از سوی دستگاه های مسئول، امکان تحلیل 
با چالش روبرو کرده است، گفت: ظرف  را  این حوزه  و آسیب شناسی دقیق 
نکرده اند  عمل  خود  وظایف  به  حوزه  این  در  که  دستگاه هایی  آتی،  ماه  سه 
رصد خواهند شد، پیگیری های لازم در خصوص آنها صورت خواهد گرفت و 
گزارش این موضوع در اختیار دبیرخانه شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم 

قرار خواهد گرفت.
جهانگیر گفت: در شرایطی که با توجه به ناامن بودن بعضی از جاده ها 
و همچنین عدم ایمنی کامل خودروها، شاهد آمار بالایی از تصادفات منجر 
و  تصویری  پایش های  و  نظارت ها  »توسعه  یقیناً  در کشور هستیم،  فوتی  به 
و  ورودی  مبادی  در  ویژه  به  و »هوشمندسازی جاده های کشور«  دوربینی« 
خروجی شهرها، تاثیر قابل توجهی در کاهش آمار تصادفات رانندگی و تلفات 

جاده ای خواهد داشت.

وزیر امور خارجه کشورمان که منظور شرکت در اجلاس اضطراری وزرای 
امور خارجه کشورهای عضو سازمان همکاری اسلامی در خصوص فلسطین به 

جده سفر کرده است، با وزیر خارجه عربستان دیدار و گفت وگو کرد.
»حسین امیرعبداللهیان« وزیر امور خارجه کشورمان که منظور شرکت در 
اجلاس اضطراری وزرای امور خارجه کشورهای عضو سازمان همکاری اسلامی در 
خصوص فلسطین به جده سفر کرده است، با »فیصل بن فرحان« وزیر خارجه 

عربستان به طور دوجانبه ملاقات و گفت وگو کرد.
امیرعبداللهیان با ابراز خرسندی از این دیدار، از قبول پیشنهاد ایران برای برگزاری 
این اجلاس فوق العاده و حمایت از آن و نیز میزبانی نشست ویژه فلسطین در مقر 
دبیرخانه سازمان تشکر کرد و اهمیت اتخاذ موضع منسجم و قوی در اجلاس در حمایت 
از فلسطین و تلاش مؤثر برای پایان دادن به جنایت جنگی علیه فلسطینیان را مورد 

تاکید قرار داد.
وزیر امور خارجه کشورمان با اشاره به موضع مشترک ایران و عربستان در 
ضرورت حمایت از فلسطین، گفت: انتظار ما آن است که در این اجلاس علاوه 
بر مواضع مشترک، گام های مؤثر برای حمایت از فلسطین و پایان نسل کُشی 

فلسطینان برداشته شود.
وی از روند همکاری های دو کشور نیز ابراز خرسندی کرد و با طرح برخی 
موضوعات و اولویت های مشترک همکاری، برای پیشبرد این روند ابراز آمادگی 

کرد.
امیرعبداللهیان تقویت روابط اقتصادی و تجاری و تسهیل فعالیت های تجار را 
یکی از اولویت های مهم دانست و گفت: لازم است همسو با روند رو به رشد روابط 

سیاسی، زمینه های تقویت این بخش از همکاری های دوجانبه را تسهیل کنیم.

فیصل بن فرحان وزیر خارجه عربستان نیز ضمن ابراز خرسندی از این دیدار 
با اشاره به وضعیت سخت فلسطین و شرایط اسفناک انسانی در غزه، بر اهمیت 

اجلاس جده در مسیر تداوم تلاش ها برای پایان جنگ علیه فلسطین تاکید کرد.
سازمان  در  چه  اسلامی  کشورهای  جمعی  دسته  تلاش های  اهمیت  وی 
همکاری اسلامی و چه در مجامع بین المللی از جمله سازمان ملل را مورد تاکید 

قرار داد.
فرحان از روند روابط دو کشور نیز ابراز خرسندی کرد و بر اراده عربستان برای 
برداشتن گام های جدید در مسیر پیشبرد روابط تاکید کرد.طرفین با طرح برخی 
موضوعات مورد اهتمام در حوزه روابط دوجانبه، نسبت به تلاش مشترک برای 

تحقق برنامه ها و اهداف مشترک توافق نمودند.
دو طرف سلام متقابل رؤسای دو کشور را ابلاغ کردند.

بودند که  اینکه دشمنان طرح ریزی کرده  به  اشاره  با  سخنگوی سپاه 
ایران باشد، گفت: در  ارتفاعات جاسوسان  شروع حرکت داعش در منطقه 
یک عملیات بیش از ۸۰ کماندو سپاه ایران به شهادت رسیدند، اما امروز 
از  دشمن  کینه  و  کرد  افتخارآفرینی  سلیمانی  شهید  و  شد  نابود  داعش 

است. همین 
روز  سپاه صبح  عمومی  روابط  مسئول  و  رمضان شریف سخنگو  سردار 
با  کرمان  استان  ابوذر  رسانه ای  جشنواره  هشتمین  اختتامیه  در  دوشنبه 
اینکه در آستانه ماه مبارک رمضان قرار داریم و دشمنان می دانند که  بیان 
از الان  فلسطینی ها علیه اسرائیلی ها بسیج می شوند، اظهار داشت: دشمنان 
تلاش می کنند با جریان سازی قوی بگویند که آمریکا دنبال آتش بس است و 
ما به دنبال صلح و سازش هستیم، اما در عمل تمام آنچه را که در جنگ به 

دست نیاوردند را دنبال می کنند.
انجام  را  بیگناه  مردم  کشتار  است  ماه  چهار  حدود  اینکه  بیان  با  وی 
مورد فشار فلسطینی ها  انجام دادند حتماً  با جنایت عظیمی که  و  می دهند 
قرار خواهند گرفت، چرا نسل کشی مسلم انجام دادند، گفت: اسرائیل به طور 

شفاف نسل کشی می کند و هیچ ابایی هم ندارد.
سخنگوی سپاه پاسداران با اشاره به اینکه صهیونیسم به شدت دچار هراس 
است و نگاه به ظاهر آن ها نکنید، افزود: اسرائیل نگران بود اگر همه ارتش های 

کشور های اسلامی همراه شوند، دیگر حیات آن ها به پایان رسیده است.
غاصب  رژیم  واقعی  چهره  معرفی  در  رسانه  نقش  اینکه  بیان  با  وی 
ادامه داد: نزدیک پنج ماه صهیونیستی ها در یک  بود،  صهیونیستی بی بدیل 

منطقه محدود زمین گیر شده اند.
سردار شریف با گرامیداشت یاد و خاطره شهید سپهبد قاسم سلیمانی 
اظهار داشت: امروز برکات اقدامات حاج قاسم در جبهه مقاومت را می بینیم و 
صهیونیست ها دشمن واقعی بشریت هستند و وزیر دفاع آن ها با پررویی تمام 
اعلام می کند که ما با موجودات وحشی روبه رو هستیم در حالی که خودشان 

وحشیانه مردم را به خاک و خون می کشند.
وی با بیان اینکه نفرت از صهیونیست ها و آمریکایی ها در دنیا اوج گرفته و 
بازنده اصلی جنگ غزه، اسرائیل است و مردم فلسطین پیروز واقعی این جنگ 

هستند، افزود: امروز افکار عمومی جهان پشتیبان مردم مظلوم فلسطین هستند.
سخنگوی سپاه پاسداران بیان کرد: در صحنه یمن که نگاه کنیم از یک 
جنگ هفت ساله بیرون آمدند و امروز انگلیس و آمریکا را در دریا زمین گیر 
کرده اند و این ها دستاورد های نظام اسلامی است که رهایی از دست استکبار 

را به مردم منطقه آموخته است.
وی با اشاره به اینکه به فضل الهی در گام دوم انقلاب شاهد درخشش 
بیشتر ایران اسلامی خواهیم بود و دشمنان ما سرافکنده خواهند شد، گفت: 
متوقف  برای  دشمن  سرمایه گذاری  و  تهدیدات  همه  به  توجه  با  ایران  ملت 

کردن ایران پای کار بودند و دشمن را در توطئه خود شکست دادند.
سردار شریف با بیان اینکه ما امروز مرهون خون شهیدان از قبل از انقلاب 
تاکنون هستیم، افزود: حاج قاسم شعاع امنیت کشور را به خارج از کشور برد و 

دشمن از همین موضوع ناراحت و عصبانی است.
وی با اشاره به اینکه دشمنان طرح ریزی کرده بودند که شروع حرکت 

داعش در منطقه ارتفاعات جاسوسان ایران باشد، گفت: در یک عملیات بیش 
از ۸۰ کماندو سپاه ایران به شهادت رسیدند، اما امروز داعش نابود شد و شهید 

سلیمانی افتخارآفرینی کرد و کینه دشمن از همین است.
سخنگوی سپاه پاسداران با بیان اینکه بمب گذاری در مراسم حاج قاسم و 
به شهادت رساندن مردم، نشان از عصبانیت دشمن است که در ذلت و خاری و 
ضعف تمام انجام داد، ادامه داد: دست تک تک خانواده شهدا را می بوسیم که با 
عملکرد و صحبت های هوشمندانه خود دشمن را در جریان سازی بعد از حادثه 
اینکه مردم صاحبان اصلی  به  اشاره  با  ناکام گذاشتند.وی  تروریستی کرمان 
نظام هستند، قدر نظام اسلامی را می دانند و دشمن نمی تواند بر هوشمندی 
روزی  بودیم،  کشور  در  بزرگی  تحولات  شاهد  افزود:  کند،  غلبه  ایران  مردم 
که در جبهه های جنگ فرزندان ما را به شهادت می رساندند و مردم آن ها را 
تشییع می کردند عده ای هم در داخل کشور دشمن را همراهی می کردند، اما 

امروز ملت ایران سرفراز و دشمن شکست خورده است.
سردار شریف با بیان اینکه در آستانه ۲۲ بهمن چند سال قبل گفتند 
مردم ایران چهل سالگی انقلاب خود را نمی بینند، اما امسال چهل و پنجمین 
سال انقلاب را جشن گرفتیم، گفت: دشمن اذعان کرد که اشتباه کردیم و هر 

کار که علیه ایران انجام دادیم باعث تقویت انقلاب اسلامی ایران شد.
را  دشمن  انقلاب  صحنه های  در  حضور  با  مردم  اینکه  به  اشاره  با  وی 
وادار به اعتراف کردند، ادامه داد: امروز مردم کرمان شرایط ویژه ای به دلیل 
این سردار پرافتخار و  باید قدر  این شهر دارند و همه  حضور حاج قاسم در 

عزیز را بدانیم.

تشکر رهبر انقلاب از ملت ایران به خاطر حضور پای صندوق های رأی

اژه ای: ضوابط تردد جاده ای باید به روزرسانی شود

تاکید بر اتخاد موضع منسجم در حمایت از فلسطین

روایت سردار رمضان شریف از شهادت ۸۰ کماندوی سپاه در یک عملیات
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 رئیسی: 
روز درختکاری 
بهانه ای برای 
یادآوری ضرورت 
توجه به حفاظت 
از درختان و 
فضای سبز است

درختکاری  روز  گفت:  جمهور  رئیس 
به درختکاری  توجه  تا ضرورت  بهانه ای است 
و حفاظت از درختان و فضای سبز در راستای 
در  و  سالم  زیست  محیط  و  هوا  فضا،   ایجاد 
برای  زندگی  مفرح  و  پرنشاط  فضای  نتیجه 

مردم یادآوری شود.
در  سه شنبه  صبح  رئیسی  ابراهیم  سید 
آیین روز »درختکاری« ضمن غرس یک اصله 
این  ریاست جمهوری،  دفتر  محوطه  در  نهال 
از  صیانت  درختکاری،  اهمیت  نماد  را  روز 
دانست  سبز  فضای  حفظ  و  ایجاد  درختان، 
است  بهانه ای  درختکاری  روز  کرد:  تصریح  و 
از  حفاظت  و  درختکاری  به  توجه  تا ضرورت 
ایجاد فضا،   درختان و فضای سبز در راستای 

نتیجه فضای  هوا و محیط زیست سالم و در 
یادآوری  مردم  برای  زندگی  مفرح  و  پرنشاط 

شود.
رهبر  اینکه  به  اشاره  با  جمهور  رئیس 
معظم انقلاب اسلامی سال هاست شخصا سنت 
حسنه غرس نهال در روز درختکاری و اهمیت 
یادآوری  ما  همه  به  عمل  در  را  آن  ارزش  و 
به  توجه  اهمیت  افزود:  آموخته اند،  و  کرده 
آموزه های  در  سبز  فضای  و  زیست  محیط 

اسلام نیز به شکل ویژه مورد توجه قرار دارد.
کمربند  طرح  اجرای  به  اشاره  با  رئیسی 
سبز تهران که از سوی شهرداری تهران دنبال 
اقدامات خوبی در این  می شود، اظهار داشت: 
زمینه انجام شده و هکتارها زمین به خصوص 

در شهر تهران که از مشکل آلاینده ها نیز متاثر 
است، درختکاری و تبدیل به فضای سبز شده 
برنامه کاشت یک میلیارد اصله درخت  است. 
اگر  و  اعلام شده  و  برنامه ریزی  دولت  در  نیز 
وزارت  با  موضوع  این  محوری  مسئولیت  چه 
در  بخش ها  همه  اما  است،  جهادکشاورزی 
اجرای  برای  باید  مختلف  استان های  و  کشور 

این طرح مسئولانه و جدی اقدام کنند.
رئیس جمهور با اشاره به اهمیت موضوع 
حفاظت از محیط زیست و جلوگیری از تخریب 
جنگل ها و آلایندگی آب و هوا گفت: توجه به 
حفاظت از محیط زیست از الزامات توسعه یافتگی 
ما  اساسی  قانون  در  که  همانگونه  و  است 
توسعه یافتگی فرع بر حفاظت از محیط زیست 

قرار داده شده، به هیچ وجه نباید اجازه دهیم 
ایجاد  کارگاهی موجب  و  کارخانه  احداث هیچ 
آلایندگی و آسیب به محیط زیست و ایجاد خطر 

و ضرر برای مردم شود.
و  سیاست ها  اینکه  بر  تأکید  با  رئیسی 
در  باید  زیست  محیط  از  حفاظتی  اقدامات 
همه عرصه های آبی، خشکی و جنگلی و امثال 
کرد:  نشان  خاطر  شود،  رعایت  دقت  به  آن 
و  مختلف  بخش های  مسئولان  همه  امیدوارم 
از  حفاظت  ضرورت  به  جدی  توجه  با  مردم 
و  درختکاری  مانند  اقداماتی  زیست  محیط 
دیگر اقداماتی را که می تواند به سلامت فضا و 
محیط زیست جامعه کمک کند، به طور جدی 

دنبال کنند.


